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Protokollsanteckning 
 
Ärende 31: Utredning om förutsättningarna för en eventuell 
kommundelning 
 
På många vis finns det orsak att ifrågasätta att skattemedel läggs på en enskild politisk 
aktörs särintresse. Samtidigt är Vänsterpartiets grundhållning att aktuella 
kommunpolitiska frågor där det råder en viss opinion förtjänar att prövas långsiktigt och 
seriöst. Därför ställde vi oss inte kritiska till att en utredning gällande kommundelning 
tillsattes.  
 
Vi konstaterar att folkomröstningsresultatet från 2008 står sig starkt. Vid den tidpunkten 
röstade nära 60 procent av de boende i Skogås-Trångsund nej till en kommundelning. 
Endast lite över hälften av de röstberättigade valde att delta i folkomröstningen. 72 
procent av de Huddingebor från andra kommundelar som besvarade en enkät om 
kommundelningen ville inte se en sådan (pressmeddelande från Huddinge kommun 
2008-04-20). I utredningen saknas tydliga belägg för att ytterligare påtagliga fördelar 
med en kommundelning skulle uppkommit sedan folkomröstningen 2008. 
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